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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 
održane u utorak, 18. i 19. srpnja 2023. godine u 

Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 27. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pula-Pola. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da je vijećnica Elena Puh Belci i vijećnik Daniel 
Deković opravdali svoj izostanak s današnje sjednice. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mirovanje mandata 

2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić -mir.man  

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  

4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović-mirovanje mandata 

5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  

6. MIHA PAUS MOŽEMO  

7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  

9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  

10. IGOR BELAS SDP  

11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mirovanje mandata 

12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU odsutna 

13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mir.mandata-odsutan 

14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul-mirovanje mandata  

15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU  

16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 

17. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI  

18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU  

19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata  

21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  

22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

Slijedom prijave prisutnosti u sustav e-Glasanja i evidencijskih listića, utvrđujem da je na 27. 
sjednici prisutno 17 vijećnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. Nakon dolaska Ivana Žagara i Marina Lerotića tijekom vjećničkih 
pitanja prisutno je 19 vijećnika te Sanje Radolović tijekom 2. točke dnevnog reda, prisutno je 
20 vijećnika. 
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PREDSJEDNICA POZDRAVLJA SUDIONIKE SJEDNICE. 
- Filip Zoričić GRADONAČELNIK GRADA PULA-POLA 
- Ivona Močenić i Bruno Cergnul, ZAMJENICI GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- Lorena Benčić – simultani prevoditelj na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji sjednicu prate putem TV Nove ili uživo na mrežnim stranicama 
Grada Pule i ostale GOSTE 
 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
IVA MATANOVIĆ, p.o. pročelnica Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o. pročelnik Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 
VESNA SAJIĆ, p.o. pročelnica UO za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma 
ANJA ADEMI, p.o. pročelnica Upravnog odjela urbanizam, investicije i razvojne projekte 
IGOR JOVIN, p.o. pročelnik UO za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, p.o. pročelnica Upravnog odjela za kulturu  
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula  
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula Sport d.o.o.  
GORAN PEREŠA, član uprave Pula Sport d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o.  
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica DV Pula  
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda - odsutna 
TEA GOLJA, predsjednica Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula  
IVANA MAJER, predstavnica tvtke Projekt jednako razvoj d.o.o.  
VILMA PLAVČIĆ, predstavnica tvtke Projekt jednako razvoj d.o.o.  
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
- Poziv s materijalima za 27. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 10. 
srpnja 2023. godine te vam je  
- dana 12. srpnja 2023. godine dostavljena izmjena dnevnog reda, u kojem je brisana točka - 
„Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula-Pula za 2023. 
godinu“. 
 
Prijedloge akata razmatrali su i svoja izvješća su dostavila nadležna radna tijela: Odbor za 
Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene 
odnose, Odbor za razvoj, (radi neusvajanja dnevnog reda održana je radna sjednica Odbora za 
plan i financije o čemu je sačinjen zapisnik). 
 
Budući da nema drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, stavljam na glasanje 
Dnevni red 27. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 12. srpnja 2023. sa 9. točaka 
Dnevnog reda. 
 
 
PREDSJEDNICA utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa17 glasova“ZA”i bez glasova “PROTIV”usvojilo predloženi dnevni red 
 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 
 
D N E V N IR E D 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Donošenje Plana razvoja Grada Pula-Pola za razdoblje 2020.-2030. godine 
3. Donošenje Strategije upravljanja imovinom Grada Pula-Pola za razdoblje 2023.-2028. 
godine 
4. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Kaštijun 
d.o.o. Pula i davanju jamstva za dugoročno zaduživanje trgovačkom društvu Kaštijun d.o.o. 
Pula 
5. Donošenje Odluke o uvjetima i načinu provedbe arhitektonsko - urbanističkog natječaja za 
dječji vrtić Valmade u Puli 
6. Donošenje Odluke o izradi VII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule  
7. Donošenje Odluke o izradi XI. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada 
Pule 
8. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2022. godinu:  
8.1 Dječji vrtić „Mali svijet“  
8.2 Dječji vrtić Pula  
8.3.Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula - Pola 
8.4.Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 
8.5.Pučko otvoreno učilište Pula  
8.6 Sportska zajednica Grada Pule 
8.7. Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
8.8.Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
8.9. JU Pula Film Festival  
8.10. Javna vatrogasna postrojba Pula za 2022. godinu i na Izvješće o radu Vatrogasnog 
vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12.2022. godine 
9. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju trgovačkih društava za 2022. 
godinu: 



5 
 

9.1. Castrum Pula 97 d.o.o. 
9.2. Fratarski d.o.o. 
9.3. Kaštijun d.o.o. 
9.4. Luka Pula d.o.o. 
9.5. Monte Giro d.o.o. 
9.6. Plinara d.o.o. 
9.7. Pragrande d.o.o. 
9.8. Pula Herculanea d.o.o. 
9.9. Pula Parking d.o.o. 
9.10. Pulapromet d.o.o. 
9.11. Pula Sport d.o.o. 
9.12. Tržnica d.o.o. 
9.13. Vodovod Pula d.o.o.  
9.14. Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
PREDSJEDNICA 
Na prethodnoj 26. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju 
prednost, redom kako su se prijavili: 
 
1. ARMEDIO ZIMOLO 
2. MIHA PAUS 
3. VALTER BOLJUNČIĆ 
4. GORDANA FERENČIĆ 
5. DRAGO MARIĆ 
6. MONICA DEROCCHI 
7. SANJA RADOLOVIĆ 
8. KRISTIJAN BITERI 
9. IVAN ŽAGAR 
 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Imam danas dva interesantna pitanja. Jedan bi zamolio Gradonačelnika da mi odgovori, a 
drugo pitanje je za Roberta Fuarta, direktora Pula Herculanee. Uglavnom imam tu pred 
sobom jedan zaključak iz 2009. godine koji kaže: Zaključak o pravu na povlašteni javni 
gradski prijevoz na području Grada Pule. Zašto sam čitao to, jer od 2009. nisu se mijenjali 
cenzusi za umirovljenike. Znate kako je išla inflacija, kako su išle mirovine gore, pa uvijek su 
ostali isti cenzusi za povlaštene autobusne karte. I pošto naši umirovljenici, odnosno Istarska 
stranka umirovljenika nema koga da bi postavio pitanje pa su mene zamolili. Kažu da su 
jedan dopis poslali Gradu, a na taj dopis nije stigao odgovor pa su me zamolili da vidite na 
koji način bi se dao riješiti taj za njih jedan problem. Tje prvo pitanje. 
Drugo pitanje: stalno ponavljam da imam ja neku svoju arhivicu. Za ljepše lice Pule jedna 
knjiga, samo ću čitati kraj jednog odlomka i onda ću postaviti pitanje. Ovaj put kompostana je 
ostala samo neostvarena želja. Nadajmo se da će se jednog dana iskorištavanje otpadaka 
riješiti na kvalitetan način. O čemu se radi? Znamo da je Herculanea nabavila oko 4 tisuće 
ovih smeđih kanti za biootpad. Naslušali smo se pred sedam dana u ovoj vijećnici da jedan od 
većih problema šta dolazi na Kaštijun je taj mokri otpad, odnosno biootpad. Grad Pula se bori 
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s tim problemom, nećete vjerovati od 1980. godine. Bili su planovi da se kompostana napravi. 
Naši su bili i vjerojatno neki, neko mjesto gdje bi to napravili, a 1992. su odustali od toga. E 
pa sad bih ja zamolio direktora da nama svima da neke informacije o tome da li se radi na 
tome da taj otpad stvarno završi u kompostani? Da li je u kontaktu sa nekim iz Zagreba iz 
Fonda za zaštitu okoliša? Da vidimo gdje bi mi mogli taj gorući problem riješiti? Stavimo za 
sljedeće ljeto, jer ovo ljeto je na vrhuncu, a za drugo mi moramo riješiti taj gorući problem. 
Zahvaljujem na ta dva odgovora što ću dobiti. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Upoznata sam sa sadržajem maila i nije odgovoreno samo zato jer još 
nemam konkretnu povratnu informaciju, a dogovorili smo se da ćemo napraviti nešto po tom 
pitanju. S obzirom da znam da je Zaključak, čini mi se, rekli ste iz 2009., i da su zaista 
cenzusi zastarjeli. S obzirom da smo sad donijeli novu Odluku o socijalnoj skrbi, također 
kompletno nove imovinske cenzuse da zaista radimo na poboljšanju uvjeta života naših 
umirovljenika u gradu. Ovo je definitivno jedna od tema kojima se bavimo tako da ćemo vas 
obavijestiti čim budemo imali nekakve pomake, a to će biti uskoro. Hvala.  
 
ROBI FUART 
Grazie per la domanda. Evo ovdje se radi o pitanju vezano za kompostanu i za biootpad. Mi 
trenutno sa ovim posudama koje smo podijelili prikupljamo 25 tona tjedno biootpada i 
očekujemo sada u sljedećoj nabavi proširiti taj broj posuda. Širimo se na područje Busolera i 
Gregovice tako da to možemo najaviti našim sugrađanima i u tom dijelu da se idemo širiti. 
Vezano za kompostanu, trenutno je u izradi predstudija, ona je zapravo sad pri kraju, trebali bi 
dobiti tu nekakvu konačnu radnu verziju koju bi prezentirali svima i prokomentirali. Gdje se 
planira, studija pokazuje, brojke pokazuju što znači izgradnja kompostane i sortirnice i ono 
što mogu reći da definitivno za biootpad imamo rješenje, a to je kompostana, odnosno postoje 
i druga rješenja, ali za nas je sigurno dobro rješenje kompostana. Kompostanu može 
kandidirati i graditi komunalac, znači Pula Herculanea, za razliku od sortirnice koja je 
obaveza jedinice lokalne samouprave i na politici će biti odgovornost da donese točkicu i kaže 
gdje će se ta kompostana izgraditi, a sve ostalo ćemo odraditi mi u okviru trgovačkog društva 
Herculanea. Hvala. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Imate u planu neku poziciju, negdje na vidiku. 
 
ROBI FUART 
Ova predstudija je izrađena na način da kaže da bi kompostana trebala biti da bude isplativa u 
krugu od 10 kilometara, u krugu od 5 kilometara, ali mi kao Herculanea nemamo poziciju. 
Hvala. 
 
MIHA PAUS 
Može samo jedna tehnička stvar. Mi na ovoj strani jako slabo čujemo. Imam neki osjećaj da 
ovi zvučnici ili nešto ne rade. Mi smo gospodina Zimola jedva čuli i pročelnicu Sokolov. Ne 
znam, sad čujem sebe. A to znam što pričam. Kažu da je sad u redu.  
Imam dva pitanja za Gradonačelnika.  
Prvo: otkako je preuzela funkciju dogradonačelnice Ivona Močenić radi samo jedan dan 
tjedno u bolnici. U Pulskoj općoj bolnici nema neuropedijatra koji bi je zamijenio. Najmlađi 
pacijenti sa sumnjom na najteže bolesti i uputnicom za hitni specijalistički pregled čekaju 
mjesecima pregled kod nadležnost subspecijaliste. Je li protokolarna funkcija koju obavlja 
doktorica Močenić u Gradu važnija od zdravlja najmlađih pacijenata? U protekle dvije godine 
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nismo ni jednom vidjeli da je preuzela bilo kakvu političku odgovornost ili imala inicijativu u 
rješavanju gradskih problema, već isključivo se bavi protokolom. Pa molimo komentar na to. 
A drugo: službenik za informiranje grada ne odgovara u zakonom predviđenom roku od 15 
dana na upite građana kršeći Zakon o pravu na pristup informacijama. Posljednji slučaj za 
koji nas građani mole za pomoć ovim putem vezan je uz zahtjev za dostavljanjem zapisnika 
sjednice Povjerenstva za programe u kulturno povijesnim spomenicima. Na toj se sjednici 
odlučivalo o zaprimljenim prijava na poziv za dodjelu termina za održavanje programa u 
Amfiteatru za 2023. godinu. Upit je dostavljen 22. svibnja, a odgovor je trebao stići do 06. 
lipnja. U međuvremenu je tražitelj uputio žalbu povjereniku za informiranje. Ovo je samo 
jedan od slučajeva kršenja Zakona o pravu na pristup informacijama kojima možemo 
svjedočiti i sami jer nam je službenik i uskraćivao nama, kao vijećnicima, informacije. Pa 
želimo istaknuti da su verificirani zapisnici javni dokumenti i trebali bi biti objavljeni na 
stranicama Grada. Nisu objavljeni, a niti zahtjevi dostavljeni građanima. Da li se poduzimaju 
ikakve sankcije protiv službenika za informiranje koji ne dostavljaju građanima tražene 
informacije, zbog čega se zapisnici povjerenstva i konačni prijedlozi programa ne objavljuju 
na stranicama Grada i zbog čega se taj zapisnik povjerenstva koji je odlučivao o programu u 
Amfiteatru ne dostavi. 
Hvala 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, kolega Paus hvala. Kolegica Močenić je utorkom u bolnici, ostale dane je u Gradu. Ne 
bavi se kolegica samo protokolom. Dakle, ona ima svoje zaduženja. Uglavnom su to 
društvene djelatnosti i redovito obavlja kolegije, razgovara, sastanči, dakle sve ono što je dio 
obaveza i odgovornosti. Prema tome, to je neko vaše viđenje. Ja to tako ne vidim.  
Što se tiče drugog pitanja, ja ću zamoliti pročelnicu, ona ima konkretnije nešto ako je vezano 
za kulturu. Ono na čemu ja inzistiram da se ne uskraćuju informacije, da zapisnici budu vani i 
da nema tajne informacije. Što se mene osobno tiče, ljudi to vrlo dobro znaju u gradskoj 
upravi, da ne smije biti niti tajenja niti da se uskraćuju informacije. Evo, zamolit ću samo 
pročelnicu možda malo širi odgovor. 
 
EMINA POPOVIĆ STERPIN 
Zahvaljujem na pitanju vijećniče Paus. Da, istina je da se mojom krivicom kasnilo sa 
informacijama, odnosno kasni se. Zapisnici će biti dostavljeni sutra. Naime, gospođa koja je 
tražila zahtjev za pristup informacijama je prvo pitala zapisnike za programe na Kaštelu. 
Nakon što su joj dostavljeni u propisanom roku, zahtijevala je dodatne zapisnike, odnosno 
zahtijevala je objašnjenje zašto joj nisu i ovi dostavljeni, na što sam ja odgovorila da to nije 
bilo traženo u zahtjevu, nakon što sam opet išla iščitavati sve zahtjeve pa je onda uputila novi 
zahtjev. Međutim moja je greška, ja sam previdjela kako je otvoren drugi predmet, nešto mi 
se poremetilo u sustavu u kojem radimo i nisam na vrijeme vidjela, a i malo nas je trenutno u 
uredu, kako bih rekla, jako nas je malo, samo nas je troje, a jako je puno problema jer su 
počeli godišnji, neki ljudi su se razbolili, tako da evo, ja se ispričavam. U pravu ste. Mislim da 
je ovo, barem što se tiče mog odjela prvi takav slučaj i gospođi će sutra biti dostavljeni 
zapisnici. Hvala. 
 
MIHA PAUS 
Nemam dodatna pitanja, samo bih komentare izrekao neke. 
 
PREDSJEDNICA 
Ne, molim vas, dodatna pitanja, da skratimo komentare. 
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MIHA PAUS 
Zašto ne smijem komentar dat? 
 
PREDSJEDNICA 
Molim vas! Da ne bi sjednica... 
 
MIHA PAUS 
A zašto me molite? Mislim to imam pravo. Ja ne kužim zašto vi mene to molite. 
 
PREDSJEDNICA 
Dobro onda slobodno pričajte, pričajte. 
 
MIHA PAUS 
Dakle, vezano za prvo pitanje, u redu. Mi bi to shvatili, nije to baš neko naše viđenje. Znači, 
ovo je već 27. sjednica. Pročelnica nije, ne znam da li je u ičemu ikad sudjelovala i nikad 
nismo doživjeli da je u nečemu sudjelovala. Tako da je opći dojam da se bavi protokolom, a 
ono što nije opći dojam je deficitarno stanje naše bolnice ne samo u odjelu koje gospođa 
Močenić, doktorica Močenić treba inače pokrivat, na žalost, i u svim drugim odjelima. Nama 
to je na neki način problematično jer smo, realno smo u zdravstvenom pogledu u tragičnoj 
situaciji. Znači, da imamo jednu osobu pa ako ona preuzme neku drugu ulogu. 
 
PREDSJEDNICA 
Molim vas ako imate dodatno pitanje, ne komentare. 
 
MIHA PAUS 
Nemojte me prekidati. Rekao sam da imam komentar i na to imam pravo. Zašto vi mene 
prekidate? 
 
PREDSJEDNICA  
Ne, imate pravo na dodatno pitanje.  
 
MIHA PAUS 
Nemam, imam pravo i na komentar. A vezano za drugo pitanje. Dobro. Svakako je lijepo čuti 
da neko i prizna grešku i to je ljudski i svaka čast. Međutim, niste vi, odnosno nije ovo jedini 
slučaj da se ovo desilo zato postavljam ovo pitanje. Desilo se i s drugim pročelnicima. A s 
druge strane, već smo više puta pa gotovo sve političke opcije ovdje naglašavali deficitarnost 
svih pročelništava u Gradu i na pomanjkanje generalno radne snage svih razina pa se nadamo 
da će se i s tim početi netko baviti kako osnovne stvari ne bi bile zakinute jer kao fali nam 
ljudi. To bi trebao čim prije prestati biti argument za bilo šta. Hvala.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ja imam dva pitanja. Mislim ih već neko vrijeme postaviti, ali nisam došao na red.  
Prvo pitanje možda više ovako na dnevnoj bazi, a radi se o tome da smo isto uvidjeli, a i 
vidjeli smo i sami koji dolazimo na Valkane da je Šumi more jedan do kultnih djelova tamo, 
kafića za ljude koji šeću uz more i nije dobio koncesijsko odobrenje uz najprije objašnjenja da 
je to u ruševnom stanju, da se ne smije, a mi znamo da je on tamo radio i da nikakvih 
problema nije bilo. Pa me zanima zašto tako jedno mjesto koje je privlačilo ljude koji su se ili 
bavili sportom ili šetali, imali prilike negdje sjesti, popričati ugodno uz more, nije dobilo 
koncesijsko odobrenje dok je to nije nikakav problem da se dodjeli? 
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Drugo je pitanje malo ozbiljnije. Isto tako vidjeli smo iz portala i uvidom u rješenja 
Ministarstva uprave da je proveden upravni nadzor u Gradu i da je rečeno da je gospođa Anja 
Ademi stavljena za v.d. pročelnicu Ureda za komunalnu djelatnosti protivno Pravilniku u 
kojem se navodi da je po Pravilniku trebala biti stavljena osoba koja je zaposlena u tom 
odjelu. Ima stručne kvalifikacije za to mjesto. Uz to, ona je u to vrijeme bila pročelnica 
jednog drugog odjela. Barem tako smo vidjeli, tako glasi taj zapisnik, odnosno rješenje 
upravnog nadzora. I sad mene zanima sljedeće: kako je rečeno da će se poduzeti nekakve 
mjere koje su to mjere i na koga se odnose? I drugo: ako stvarno ostane tako da je to bilo 
nepravomoćno, što to znači za sve moguće odluke koje su se od kraja prvog mjeseca pa do 
sada donijele sa potpisom v.d. pročelnice? Naime, kaže ministarstvo, provedbom upravnog 
nadzora je donijelo mišljenje da je trebala biti zaposlena osoba koja je bila zaposlena u tom 
odjelu. Znači, to može imati i malo veće posljedice. 
Evo, hvala.  
 
IGOR JOVIN  
Zahvaljujem Predsjednice. Zahvaljujem na postavljenom pitanju. Dopustite mi da se u 
odgovoru na vaše pitanje vratimo u prosinac 2022. godine. Tada je naime, Gradonačelnik 
donio plan upravljanja pomorskim dobrom. U predmetni plan uvrštena je kolokvijalno 
nazvana lokacija Šumi more. S obzirom da se tada smatralo kako se koncesijsko odobrenje, 
odnosno ugostiteljska djelatnost može obavljati u zidanom objektu koji se nalazi na 
predmetnoj lokaciji. Naime, nakon donošenja plana, u zakonskom roku, ministarstvo je 
donijelo mišljenje prema kojem se u zidanim objektima ugostiteljska djelatnost ne može 
obavljati putem koncesijskih odobrenja, nego putem koncesije. Slijedom navedenog Grad je 
pristupio izmjenama i dopunama predmetnog plana upravo kako bi se uskladio sa zakonskim 
propisima, podzakonskim aktima, odnosno samim mišljenjem ministarstva. 
Dopustite mi da odgovorim i na drugo pitanje. S obzirom da je postupak u tijeku. U pravu ste. 
Upravna inspekcija provela je nadzor, odredila je određenu mjeru u skladu sa zakonom. S 
obzirom da je Grad kao takav podnio pravni lijek. U ovom trenutku nije zahvalno govoriti u 
konkretnom slučaju u kojem će smjeru ići predmetni postupak. Ja bih predložio da pričekamo 
pravomoćnost samog postupka pa da onda utvrdimo sve posljedice i pravne radnje koje Grad 
treba poduzeti.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ  
Pa iz ovog dijela koji je bilo, što se tiče Šumi more, je bilo navedeno da se ne može raditi ako 
je u ruševnom stanju, a tamo je u stanju koje je moglo raditi. Osim toga, bio je raspisan 
natječaj za objekt 12 metara, gdje su se javili. Mislim da je to, pustimo mi sada akta tko, što, 
koji je i zašto. Mislim da je veliki propust da na tom mjestu ne postoji jedan kafić gdje su svi 
ljudi koji su išli na Lungomare, ili igrali gore tenis ili šetali po šumi mogli doći u jednom 
ugodnom ambijentu i mislim da to baš nije bio dobar potez. A što se tiče drugoga, a vidjet 
ćemo kako će ići. Ja ništa ne prejudiciram. Osobno ne bih volio da dođu u pitanje sva rješenja, 
pa i neka gdje smo i mi glasali, ali, u principu, upravni nadzor je bio prilično jasan kad je 
rekao da je Gradonačelnik trebao donijeti rješenje u skladu s odredbama Zakona o općem 
upravnom postupku kojem će službeniku Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje 
imovinom koji ispunjava propisane stručne uvjete za rad na radnom mjestu pročelnika 
privremeno ovlastiti da obavlja poslove pročelnika i tako dalje. Znači, nema puno, ali ja se 
nadam da, mislim, uvijek ću stati na stranu Grada. Mislim taj inače Pravilnik je donesen 2022. 
po kojem je to rađeno, tako da ga je donijela ova gradska administracija pa je možda trebalo 
ipak malo ne ostaviti elemente da se nakon šest mjeseci dođe u određeni problem. Hvala. 
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IGOR JOVIN 
Dakle, u odnosu na vaše prvo pitanje mogu ponoviti, isključiva intencija Grada bilo je 
postupanje u skladu sa zakonskim propisima i u tom kontekstu išli smo u izmjene i dopune 
predmetnog plana kako ne bi bio protivno propisima. Što se tiče vašeg drugog pitanja, dakle, 
dopustite da se sami postupak provede. Radi se o pravnom pitanju. Upravna inspekcija je 
istakla određene pravne navode, Grad je na te pravne navode odgovorio, također pravnom 
argumentacijom, vidjet ćemo što će zauzeti i kakav će stav zauzeti više tijelo, a onda možemo 
razgovarati o posljedicama predmetne odluke.  
 
GORDANA FERENČIĆ 
Hvala Predsjednice. Za današnju sjednicu imam dva pitanja. Prvo pitanje bih postavila 
Gradonačelniku Zoričiću, a odnosi se na dimnjačarske usluge, odnosno naši građani su 
nezadovoljni i sa kvalitetom i sa cijenom. Mislim da je ovo itekako ozbiljna i osjetljiva tema. 
Znamo da je Grad dužan i po Zakonu o komunalnom gospodarstvu voditi računa o tome, a s 
obzirom da sam nedavno postavila to pitanje, tražila sam odgovor koliko je na godišnjoj 
razini pregledano dimnjaka na kruta i na tekuća goriva. S obzirom da nisam dobila odgovor, 
pretpostavljam da ste vi Gradonačelniče tu temu ozbiljno shvatili, da ste si vjerojatno dali 
truda i provjerili tu situaciju, iako sam svjesna da smo potpisali koncesiju na 10 godina, ali 
ništa nije sveto pismo, zna se i pod kojim kondicijama bi se mogla i ta koncesija raskinuti. A 
imam informaciju da isto tako i u Osijeku nisu zadovoljni sa kvalitetom dimnjačarskih usluga. 
A drugo pitanje bih postavila, ne znam da li ćete vi Gradonačelniče ili pročelnica za društvene 
djelatnosti gospođa Sokolov. Naime, mi u Puli imamo NK Uljanik gdje znamo da 400 djece 
vrijedno trenira, ali čini mi se da onoliko koliko Grad izdvaja, a sve skupa negdje oko 
29.597,00 eura, nije dovoljno za financiranje NK Uljanika, a mislim da imamo veliki 
potencijal u mladima i da bi možda bilo dobro da potaknemo razvoj mladih talenata pa da li 
postoji mogućnost da se u budućnosti osigura više sredstava? Hvala. Grazie. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana kolegice hvala na pitanju. Dakle, tema dimnjačara itekako je aktualna tema. 
Obilaskom mjesnih odbora redovitim obilaskom mjesnih odbora. Svakih mjesec dana da 
podsjetimo one koji govore da ne radimo ništa. Itekako je tema bila problem s dimnjacima. 
Kulminirala je time da smo od jutros imali sastanak i došao je vlasnik tog poduzeća iz Osijeka 
sa suradnicima, bilo je nekoliko sugrađanki i sugrađana. Tema je zanimljiva na način da nije 
dobro. Koncesija je, podsjećam, potpisana 2017. godine, traje 10 godina, do 2027. godine i mi 
također nismo zadovoljni. Dosta građana nije zadovoljno uslugom i cijenom. Nakon 
današnjeg sastanka donijet ćemo nekakve zaključke. Građani inzistiraju na manjim cijenama, 
da se ne naplaćuju usluge koje se ne izvršavaju. Vlasnik kaže da to nije tako. Mi ćemo kroz 
nekoliko dana donijeti, što se tiče naše strane, ovdje iz uprave, i nekakve pravne zaključke, a 
reći ću tako i organizacijske, vidjet ćemo što znači vis-a-vie samog ugovora. Međutim, 
moram također reći da nije lako odustati od ugovora na način da Grad preuzme te obaveze, a 
ne znamo kakvo je tržište rada i postoje li dimnjačari koji mogu izvršavati te poslove. Jel' 
tako? To je prije radila Herculanea. Tako da ako možemo ići u tom smjeru, ići ćemo. 
Međutim, ako nema radnika, onda je problem. Vidjet ćemo možemo li kako uvjetovati na 
način da se bolje izvršavaju obveze, da se korigiraju cijene. To je nešto vezano i za zakon, za 
zakonsku osnovu. U Osijeku je slična situacija. Vjerujem da ćemo moći doći do nekakvih 
dogovora. Izvijestit ćemo vas o tome zasigurno na Gradskom vijeću. Hvala vam na tom 
pitanju. Dosta je aktualno pitanje. Hvala. A drugo pitanje, zamolit ću kolegicu Sokolov. Ja 
mogu načelno reći da skrbimo kroz Savez sportova. Proračun je za sve klubove. Zna se prema 
Pravilniku i kriterijima što to znači. Klub Uljanik je jedan domaći klub u kojem treniraju 
100%-no naša djeca, ovdje gradska. Tako da itekako treba misliti i paziti, ulagati u 
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infrastrukturu i terene i stadion na Verudi također treba obnoviti. Kada ćemo tome pristupiti? 
Još ne znam. Međutim itekako znam da je upravi kluba stalo do razvoja tog kluba. Klub sa 
ogromnom, velikom tradicijom. Prema tome, itekako ćemo paziti na taj dio. A što se tiče 
financija Pravilnik i kriteriji su takvi kakvi jesu. Ja vjerujem, u dobroj namjeri, i razgovore 
koje imamo sa NK Istrom 1961 da će oni također biti dobre ruke i pomagati, reći ću tako, 
bratskom klubu koji je u istom gradu. Evo, hvala. 
 
GORDANA FERENČIĆ 
Zahvaljujem. Zadovoljna sam sa odgovorima. 
 
DRAGO MARIĆ 
Hvala. Proračunom za ovu godinu, predviđena su sredstva za doradu i određene korekcije 
projekta za Dječji vrtić u Mjesnom odboru Sv. Polikarp, Sisplac. Također, istim tim 
proračunom obezbjeđena su sredstva za izradu projektne dokumentacije za polivalentno 
dječje igralište u Štinjanu. Kako je Gradonačelnik predlagatelj proračuna, ja ću uputiti ovo 
pitanje njemu. U kojoj fazi su ova dva projekta? I da li kod prijedloga proračuna za 2024. 
godinu nam možete garantirati da će ova dva projekta krenuti u realizaciju? 
Moje drugo pitanje upućeno je pročelnici, gospođi Anji Ademi. 14.01.2023. godine, u Glasu 
Istre pisalo je za Hidrobazu sljedeće: „U 2023. godine planirano je uložiti 160.000,00 eura za 
uređenje zelene površine na 5.500 metara četvornih. Zasadilo bi se novih 132 stabla, zatim 
362 sadnice srednje visine. Također, posadilo bi se 110 sadnica ukrasnih trava, plus zelene 
travne površine.” Ja ovo sve podržavam i moje pitanje glasi: možete li nam pojasniti u kojoj 
fazi je realizacija ovog projekta? I koji su ciljevi tog zahvata? Hvala.  
 
ANJA ADEMI 
Poštovani vijećniče, hvala na pitanju. Što se tiče dokumentacije za dječji vrtić na Sisplacu, u 
proračunu za 2023. godinu smo izdvojili novac što se tiče nivelacije idejnog rješenja samog 
vrtića. U rebalansu smo, zbog cijena na tržištu, povećali taj iznos, tako da očekujemo da bi to 
idejno rješenje trebalo biti gotovo do kraja godine. Također, u novom pozivu za 
sufinanciranje dogradnje i izgradnje vrtića kroz NPO planiramo prijaviti i Dječji vrtić Sisplac 
kao što smo dobili sredstva za dječji vrtić Valmade, nadamo se da ćemo biti uspješni i na tom 
pozivu. Što se tiče igrališta u Štinjanu, pristupili smo doradi tog idejnog rješenja te sa 
Mjesnim odborom sada razgovaramo i čekamo njihovu potvrdu kako bi krenuli dalje u 
realizaciju projekata. Znate da nam je intencija sa pripremljenom dokumentacijom ići kasnije 
u izgradnju, ustvari sam proces izrade projektne dokumentacije nekako je sada i najduži. I što 
se tiče Hidrobaze. Sredstva koja smo dobili na sufinanciranju od Fonda za zaštitu okoliša i 
energetske učinkovitosti za ozelenjavanje, to jest završetak projekta Hidrobaze, te nakon 
sezone, s obzirom da sada tamo imamo i manifestacije, kako bi našim sugrađanima ponudili 
dodatne sadržaje, osim kupanja, kako bi svoj cijeli dan mogli provesti na Hidrobazi, nakon 
sezone ćemo krenuti u realizaciju tog projekta te će on biti završen do kraja godine. Hvala. 
 
DRAGO MARIĆ 
Ja se zahvaljujem na odgovorima. 
 
MONICA DEROCCHI 
Svoje prvo pitanje postavila bih pročelnici Ademi ili Gradonačelniku. Ono što me zanima je 
već više puta spominjani sustav Park and Ride. Zanima me gdje je to zapelo i zašto on kao 
takav ne funkcionira? 
A drugo pitanje, isto bih postavila i Gradonačelniku, a mogu mi odgovoriti i ravnatelji 
ustanova, a ono se odnosi na povećanje cijena karata za Film Festival. Naime, cijene karata su 
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za Film Festival do sada iznosile 25,00 kuna, a sada iznose 5,00 eura, pa me zanima razlog 
zbog čega je došlo do tog povećanja? A isto tako povećane su i cijene karata za umirovljenike 
koje su prije bile 10,00 kuna, a sada su 2,50 eura, odnosno 18,84 kuna. Isto pitanje vrijedi i za 
Fratarski gdje ću se osvrnuti samo na cijene karata koje se odnose na naše sugrađane gdje su 
prije bile 25,00 kuna, a sada su 4,00 eura za dnevnu kartu za šator. Pa evo samo da mi 
pojasnite koji je razlog povećanja tih cijena? Hvala. 
 
ANJA ADEMI 
Hvala na pitanju. Što se tiče sustava Park and Ride kroz svaku sjednicu razgovaramo o tome. 
Za Grad Pulu identificiran je kao strateški projekt kroz ITU razdoblje. Mislim da sam 
pojasnila da smo ustvari odustali u ovom trenutku od park-and-ridea, tj. povezivanje velikih 
parkirališta sa autobusima, nego da smo se odlučili na micro mobilnost te smo u ovom pozivu 
koji je bio za koncesionara što se tiče električnih bicikala i romobila, uvjet je bio da se oni 
postave i na izdvojenim parkiralištima, kao što su Mandrač, Harvey Norman i kod Croatie pa 
sam se prošli put, ajmo tako reći, požalila da je tvrtka koja je dobila na tom natječaju, još nije 
ispunila sve uvjete. S njima smo u razgovorima da se to ispuni. Tako da cijeli koncept smo 
prebacili na park-and-micro ride s obzirom na, ajmo tako reći, nedovoljnu udaljenost tih 
parkirališta. I dalje, ustvari ćemo kroz ITU projekt razmatrati i kroz izmjenu prostornih 
planova lokacije gdje bi to imalo više smisla. 
Evo, hvala. 
 
EMINA POPOVIĆ STERPIN 
Poštovana, zahvaljujem na pitanju. Obzirom da je u tijeku filmski festival te ravnateljica 
ustanove nije prisutna danas, zamolit ću da vam detaljno pisanim putem odgovorim na 
pitanje. Ja vam mogu reći generalno da su se cijene karata povećale u smislu kompletne 
inflacije i njima su se jako povećali troškovi na svim razinama za organizaciju Festivala. 
Hvala. 
 
MONICA DEROCCHI 
Postavila sam pitanje vezano i za Fratarski. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Inflacija.  
 
MONICA DEROCCHI 
To je odgovor za Fratarski? Mislim, ja shvaćam, ali govorimo o umirovljenicima. Mislim, 
trenutno kriza vlada za svih. Povećali smo im cijene koje su prije, po meni, bile prihvatljive, i 
sada, s obzirom da možemo govoriti da se radi o našoj najranjivijoj skupini koja je, vjerujem, 
i volontirala i možda i radila na takvom filmskom festivalu pa, po meni, to povećanje, u ovom 
slučaju, nije prihvatljivo. Pa sad govorim o Pula Film Festivalu. Sve je u redu. A što se tiče 
park-and-ridea, pa evo možete mi samo odgovoriti na pitanje kada očekujete da će možda ti 
pregovori biti gotovi. Kada možemo očekivati da će ti bicikli biti postavljeni. Da li će to biti 
ovo ljeto ili neće niti ovo ljeto to zaživjeti? 
 
ANJA ADEMI 
Biti će ovo ljeto. Mislim, ne znam kako su to komentari. Uvjet je u roku od 48 sati. Danas 
smo poslali dopis da se postave bicikli po uvjetu poziva ili ćemo ići na raskid ugovora. Mi 
također brinemo o tome. Govorimo samo o biciklima i romobilima na velikim parkiralištima. 
Inače, vidjeli ste po gradu i prošli put sam rekla da je bio uvjet da se postavi poviše 
električnih bicikala te da oni jesu postavljeni po gradu, kao i romobili. Evo, hvala.  
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FILIP ZORIČIĆ 
Ma samo, ispričavam se, da ne ostane u zraku. Dakle, govorili ste o umirovljenicima vezano 
za Pula Film Festival, a kad ste govorili za Fratarski, to je bio moj odgovor na vaše pitanje. 
Pitali ste za Fratarski i što još oprostite...  
 
KRISTIJAN BITERI 
Evo moje pitanje prvo je za direktora Herculanee gospodina Fuarta. Pa ovako, imao sam 
priliku vidjeti prošlo ljeto snimke i slike kako pojedini ugostitelji bacaju smeće u 
polupodzemne ili pored polupodzemnih kontejnera, a znamo da bi trebali bacati smeće u 
kante koje su zadužili od Herculanee. I ove godine može se vidjeti smeće iz ugostiteljskih 
lokala oko polupodzemnih kontejnera. Šta je Herculanea konkretno napravila i šta radi po tom 
pitanju? Jer u ugovoru između pojedinog poslovnog subjekta i Herculanee, Herculanea može 
ispisati novčanu kaznu za nepridržavanje ugovora. To je prvo pitanje. 
Drugo pitanje je za pročelnika Jovina. Prije četiri dana, 14. srpnja u Saboru je izglasan 
konačan prijedlog Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama. Koje su novine 
predmetnog zakona u odnosu na postupanje Grada Pule? Hvala. 
 
IGOR JOVIN 
Poštovani vijećniče, zahvaljujem na postavljenom pitanju. Da, nakon 20 godina Hrvatska je 
dobila novi Zakon o pomorskom dobru i morskim lukama. Uvedene su brojne novine u dijelu 
gospodarenja pomorskim dobrom. Ono što je najvažnije napomenuti jeste da je uveden i 
podrobnije uređen sustav davanja koncesija. Naime, sad se zahtjev za gospodarsko korištenje 
pomorskog dobra može dati, odnosno zahtjev za koncesiju za gospodarsko korištenje 
pomorskog dobra može odobriti najdulje pet godina. Što se tiče samog Grada Pule, podijelio 
bih dvije najvažnije novine. Prvo su pomorski redari koji su zaduženi kao organ u provedbi 
odluke o redu na pomorskom dobru. Druga novina je ukidanje instituta koncesijskih 
odobrenja i uvođenje instituta dozvole na pomorskom dobru za obavljanje gospodarskih 
djelatnosti. Ta dozvola može se odrediti, odnosno izdati na razdoblje ne dulje od pet godina i 
ne kraće od dvije godine.  
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Ovo je izuzetno bitno pitanje i financijski i što se tiče nekakvog reda i 
pravednosti plaćanja odvoza i zbrinjavanja otpada. Sa ugostiteljima, moram naglasiti da je to 
uglavnom izražen problem u centru grada sa ugostiteljima u centru grada, naravno ne svima, 
ali sa dobrim dijelom ugostitelja u centru grada imamo problema. Prošle godine ste vidjeli 
akcije sa komunalnim redarstvom, obzirom da Herculanea ne može sama odrađivati akcije, 
jedan dio može, ali ove akcije na terenu ne može sama odrađivati već s komunalnom 
redarstvom. Sama Herculanea je u prošloj godini nekih stotinjak tisuća kuna kazni naplatila za 
takvo odlaganje otpada. Plus to i komunalno redarstvo je naplatilo određen broj kazni. Imali 
smo akciju sa komunalnim redarima i prije dva dana. Izuzetno me ljuti način na koji 
postupaju ugostitelji. Imamo radnike koji po ovim temperaturama rade i doslovce se ubijaju 
od posla. Odrađuju svoj posao pošteno. Drže grad čistim, kompleksan sustav, sustav koji je 
pod velikim opterećenjem baš u vrijeme kad ugostitelji najviše zarađuju, a ponašaju se 
jednako kao što bismo se mi ponašali da se dignemo i ne platimo račun nakon pojedene 
večere ili nakon uzete kuglice sladoleda. Dakle, ponašanje ugostitelja je neodgovorno, 
ugrožava sustav, ozbiljno ugrožava sustav, a radimo na tome i budite sigurni da ćemo pored 
onoga što smo učinili do sada i što radimo ove godine, imamo u pripremi još snažnije i još 
jače mjere i tehnički ćemo se dodatno opremiti da taj problem do sljedeće godine u potpunosti 
riješimo. Hvala. 
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KRISTIJAN BITERI 
Zahvaljujem na odgovoru. Samo bih napomenuo isto da, normalno, to za ugostitelje sam 
rekao, ali imamo i pojedine dijelove grada gdje i fizičke osobe isto tako bacaju stvari. 
A za gospodina Jovina, pa spomenuli ste, kako sam dobro shvatio, dozvolu na pomorskom 
dobru, kao neku zamjenu za koncesijska odobrenja. Što se promijenilo u postupku dobivanja 
tih dozvola u odnosu na dosadašnji zakonski model? Evo, hvala. 
 
ROBI FUART 
Evo, samo bih još nadopunio. Pored ovih kazni što smo naplaćivali, ukrštavanjem baza 
podataka, otkrili smo, u posljednjih 8 mjeseci, 597 iznajmljivača koji nisu bili prijavljeni kao 
iznajmljivači kod nas i prijavili smo ih kao iznajmljivače. Otkrili smo isto tako 407 
trgovačkih društava koji nisu bili ispravno prijavljeni kod nas i njih smo prijavili. Tako da, 
evo, to su isto neke mjere koje poduzimamo vezano za ovo nepropisno odlaganje ili 
neplaćanje zbrinjavanja otpada. 
 
IGOR JOVIN 
Gradonačelnik Grada Pule dužan je do 1. rujna sukladno postojećem Zakonu izdati prijedlog 
plana upravljanja pomorskim dobrom za naredno razdoblje od 5 godina. Predmetni plan u 
konačnici mora završiti na e-savjetovanju u trajanju od minimalno 30 dana. Nakon toga ovo 
će tijelo, dakle, predstavničko tijelo građana, Gradsko vijeće Grada Pule, donijeti u konačnici 
plan upravljanja pomorskim dobrom za naredno razdoblje od 5 godina. Ono što je najveća 
novina, ustvari, u odnosu na koncesijska odobrenja, koji institut koji je do sada postojao, jest 
što se više neće vrednovati prvi potpuni zahtjev prijavitelja već je uveden institut javnog 
natječaja. To znači da će se za izdavanje dozvole, odnosno koncesijskog odobrenja vrednovati 
najpovoljnija ponuda. Sukladno novom Zakonu, javni natječaj se mora objaviti do 1.veljače 
tekuće godine, dakle, u sljedećih nekoliko mjeseci, ovo će Gradsko vijeće donijeti plan 
upravljanja pomorskim dobrom, a potom će nadležni upravni odjel raspisati javni natječaj za 
dozvole gospodarskog korištenja pomorskim dobrom.  
 
IVAN ŽAGAR 
Prvo pitanje za ravnateljicu Dječjih vrtića Pula Marizu Kovačević. Ide se u dogradnju Dječjeg 
vrtića Centar u Rižanskoj ulici pa me zanima što donosi ta dogradnja? Te hoće li se za 
vrijeme trajanja radova djecu privremeno morati smjestiti na alternativnu lokaciju? 
I drugo pitanje za Gradonačelnika Grada Pule, a to je: u kojoj je fazi priprema dokumentacije 
za dogradnju Osnovne škole Kaštanjer kako bi se Grad stigao prijaviti za sredstva iz NPO-a? 
Evo, hvala. 
 
MARIZA KOVAČEVIĆ 
Hvala na pitanju. Za nadogradnju vrtića, Dječjeg vrtića Centar, gdje postoje jako velike 
potrebe roditelja, planirali smo da ne selimo djecu. Zagradit ćemo dio dvorišta pa ćemo ući u 
radove. Ono što nam komplicira je kuhinja. Kuhinju ćemo morati izmjestiti. Znate da kuhamo 
na dvije lokacije, u Osnovnoj školi Veli Vrh i u kuhinji u Dječjem vrtiću Centar. Međutim, 
prema dogovoru sa Dječjim vrtićem Mali Svijet napraviti ćemo neke korekcije u samoj 
organizaciji posla pa će nam oni pomoći dok se ne izgradi kuhinja i te dvije jasličke skupiine 
koje su neophodne da bi se djecu nakon 01.09. imalo gdje smjestiti. Evo, zahvaljujem na 
odgovoru.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala na pitanju. Dobro je to pitanje jer je aktualno. Škola Kaštanjer, čestica se dugo čekala. 
To je tema stara ne znam koliko godina, deset i više. Ono što je dobra vijest je da po 
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provedenom zemljišnoknjižnom ispravnom postupku na Općinskom sudu u Puli na te sporne 
dvije čestice je napokon upisan Grad Pula kao vlasnik. Dakle 1/1 je sada zemljište. Rješenje 
još nije pravomoćno, ali je provedeno u zemljišnim knjigama. To je dobra informacija. Vi 
znate da imamo idejno rješenje. Sada kako je izašao poziv za NPO šaljemo idejno rješenje na 
ministarstvo, potom ministarstvo se izjašnjava prema tom idejnom rješenju, potom, ako je 
pozitivno i sve u redu, zadovoljava pedagoške standarde, onda idemo u projektiranje i prijavu 
na NPO. Dakle, onda imamo i školu Šijana i školu Kaštanjer. Evo, riješili smo jedan veliki 
problem. Hvala.  
 
PREDSJEDNICA  
Budući nam je ostalo još vremena za postavljanje vijećničkih pitanja, molim vijećnike da se 
prijave u sustav E-glasanja za pitanja: 
 
1. JURAJ KOVAČEVIĆ 
2. SEAN SOLDATIĆ 
3. NOEL MIRKOVIĆ 
4. DUŠICA RADOJČIĆ 
5. IVAN ŽAGAR 
6. DUŠANKO BABIĆ 
7. KRITIJAN BITERI 
8. VITO PAOLETIĆ 
9. MIHA PAUS 
10. MARIN LEROTIĆ 
11. ARDEMIO ZIMOLO 
12. GORDANA FERENČIĆ 
13. VALTER BOLJUNČIĆ 
14. DRAGO MARIĆ 
15. MONICA DEROCCHI 
16. ANA FONOVIĆ 
 
 
JURAJ KOVAČEVIĆ 
Samo, gospodin Zimolo se žali da sustav nije radio pa to riješite poslije. 
Moje prvo pitanje će biti vezano za natječaj za izgradnju i opremanje postrojenja za biološku 
obradu odvojenog sakupljenog biootpada. Znači, u suradnji sa Županijom, Kaštijun d.o.o. bi 
bio prihvatljiv prijavitelj za predmetni natječaj. Zašto se nije angažirao sektor Grada za EU 
Fondove ili vanjski konzultanti da se pokrene prijava? To je moje prvo pitanje. 
A drugo pitanje je vezano uz poslovne prostore u vlasništvu Grada Pule. Koliko ih je trenutno 
nepopunjeno i dali se vidi kakav način da bi njih mi popunili? Da li postoji neka mogućnost 
da se možda smanje cijene kako bi omogućili našim građanima da obavljaju svoje 
djelatnostida tako popune prostorije koje sada trenutno zjape praznima? Hvala vam. A pitanja, 
prvo je za direktora Kaštijuna, a drugo ne znam tko bi, tko god da želi. 
 
ANJA ADEMI 
Evo ja ću odgovoriti na prvo pitanje zato što je vezano za izgradnju infrastrukture za 
kompostanu. Uvjet u natječaju Fonda za zaštitu okoliša je bilo da je ista predviđena u 
prostornom planu i iz tog razloga ustvari nije pripremljena dokumentacija.  
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IGOR JOVIN 
Poštovani vijećniče, dopustite da vam odgovorim na ovo pitanje pisanim putem. Doista 
dinamika popunjavanja i iseljavanja iz poslovnih prostora je svakodnevna. Imamo jako puno 
poslovnih prostora. Imamo ih dosta praznih. Imamo ih puno popunjenih. Dakle, dopustite mi 
da odgovorim pisanim putem točnu brojku. Hvala vam. 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Zahvaljujem. Na nedavnoj sjednici Gradskog vijeća imali smo prezentaciju od strane 
Županijskog, odnosno nastavnog Županijskog zavoda za javno zdravstvo, Sliku zdravlja 
Grada Pule. Stoga, htio bih skrenut pozornost na salonit, odnosno azbestne ploče na pulskim 
krovovima. Nedavno sam šetao po Puli i primijetio sam da na glavnom gradskom kolodvoru 
autobusnom su salonitne ploče, azbestne ploče. Pokrivaju i to jedan ogroman krov i sve je 
puno azbestne ploče, odnosno salonitnih ploča. Pa me interesira, obzirom da vjerojatno je to 
vlasništvo ili pretpostavljam da je to u vlasništvu Grada, da li je to dato u koncesiju nekoj 
autobusnoj tvrtki i tako dalje? Dokle će te salonitne ploče biti gore i ugrožavati zdravlje 
putnika, najviše naše djece koji koriste javni prijevoz, često boraveći u tom okolišu? Naime, 
primijetio sam da sa jedne strane, to je jako vidljivo, postoji rupa u tom krovu, a poznato je da 
azbestne ploče su jako opasne kad imaju krhotine. Stoga me interesira kako bi se to dalo 
riješiti, da što se tiče slike zdravlja Grada Pule, barem što se tiče salonitnih ploča imamo jasnu 
sliku? Meni je jasno da u provođenju zelenih politika grupni kapital nije zainteresiran da 
stavlja solarne panele iznad salonitnih ploča, ali zato smo mi tu kao Gradsko vijeće, odnosno 
kao Grad Pula koji će brinuti o zdravlju. Tu ne možemo tražiti potporu od raznih financijskih 
fondova i europskih fondova. Ako da, da li da preispitate da li mi možemo koristiti kakve 
fondove da uklanjamo salonitne ploče sa naših krovova? Evo, u tom smjeru je moje pitanje. 
A drugo pitanje bi se odnosilo na prostore koje koriste udruge u Gradu Puli. Naime, u 
mandatu ovog Gradskog vijeća Grad Pula je krenuo sa vrlo zahtjevom revizijom korištenja 
gradskih stanova, a što je vrlo osjetljivo socijalno pitanje, ali nužno zbog nereda koji je kroz 
godine kumuliran u korištenju gradskih stanova. Zato me čudi kako to da ova gradska uprava 
nije krenula sa revizijom gradskih prostora koje koriste udruge obzirom da je protekom 
godina došlo do gašenja nekih udruga uslijed neodržavanja skupština udruga te nedostavljanja 
financijskog izvješća sukladno Zakonu o udrugama po kojem se onda udruga i gasi.  
 
PREDSJEDNICA 
Vrijeme. 
 
SEAN DOLDATIĆ 
Evo, sad ću završiti. Kako je Grad Pula u cilju revizije prostora koje koriste udruge koristio 
usluge nezavisnog stručnjaka gospodina Celakovskog, koji je izradio stručnu ekspertizu za što 
je od Grada dobio 40.000,00 kuna, stoga zahtijevam da se elaborat gospodina Celakovskog 
javno objavi na stranicama Grada Pule jer su ga Puležani platili ili da se dostavi vijećnicima, 
odnosno meni kao vijećniku pa ću ja putem medija to dostaviti da se vidi taj uradak koji je 
doprinio korištenju prostora Grada Pule. Zahvaljujem. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Salonitne ploče ili azbestne. Da, pa Brioni su koncesionar dugi niz godina. Imali smo s njima 
nekoliko sastanaka. Moram priznati zadnji je bio prije nekoliko mjeseci, tu smo razgovarali o 
sanaciji cijele te zgrade. Ima tamo i drugih problema. Upozorit ćemo koncesionara na ovo. 
Vidjet ćemo zajedno što to znači. Moram provjeriti u ugovoru je li to njihova obveza ili naša. 
Zasigurno da da, kad govorimo o ukupnoj slici zdravlja u našem gradu, to jest važna tema. To 
ste dobro istaknuli i primijetili pa dopustite mi onda da vam dopunim ovaj odgovor pisanim 
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putem nakon što uđemo u ugovor koncesijski i vidimo koje su obveze koncesionara, koje su 
Grada Pule. A nadam se da ćemo uhvatiti se šire malo te teme iako se već, kažem, nekoliko 
mjeseci, nismo vidjeli po tom pitanju, ali ću provjeriti i s kolegama u odjelu. Dao sam vam 
dakle polovičan odgovor.  
Što se tiče drugog pitanja, sjetite me, kolega, danas je vruće. Što se tiče poslovnih prostora. 
Evo, vi ćete dobiti taj stručni elaborat kojeg je radio kolega Opinion maker platforme 
Možemo! gospodin Celakovski. Dobit ćete zasigurno, zanima to javnost i hvala vam na tom 
angažmanu. Nismo se to dogovarali prije Gradskog vijeća, da kolege ne sumnjaju. Iznenadili 
ste me pozitivno zaista takvim stavom. Što se tiče revizije prostora, mi to radimo u Rojcu. 
Kolegica pročelnica je itekako angažirana i to nekako ide svojim krajem i to ćemo dosta 
dobro, čini mi se, oblikovati. Ima još nekoliko zgrada u kojima su prostori. Što se tiče 
prostora udruga mi svakodnevno imamo pitanja. Pokušavamo zaista pomoći sektoru civilnog 
društva koliko god taj mali dio opozicije mislio da mi ne mislimo na civilno društvo. Znaju, 
evo meni je drago, moram istaknuti, da smo prije nekoliko mjeseci, dali Udruzi Homo, 
gospođe Mirjane Galo, prostor. Uskoro ćemo imati svečano otvorenje tog prostora, u bivšim 
prostorijama vaše stranke. Evo, htjeli smo na takav način da se zaista to pitanje ljudskih prava 
podigne na jednu višu razinu. I da, evo, u ovoj gradskoj upravi, dok sam ja gradonačelnik 
upravo je to sektor koji najviše podupiremo. Evo, hvala vam najljepša. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Moje pitanje je za Gradonačelnika, tj. dva pitanja. 
Jedno se odnosi na temu koju smo pokrenuli prošli tjedan. A riječ je o migrantima na 
autobusnoj postoji. Zanima me pošto je Gradonačelnik na prošloj sjednici odgovorio kako 
ćemo nešto poduzeti, prošlo je sedam dana. Ti ljudi su se najvjerojatnije već promijenili. 
Mene zanima da li postoji nekakav konkretan plan? Kad imate u planu nešto napravit? Tako 
da bilo bi dobro da budemo konkretni. 
Drugo pitanje sličnog karaktera. U petom mjesecu ste bili u Lavovu i tamo ste potpisali nešto 
što je pismo namjere, iako se zove Sporazum. Pa me zanima, nakon dva mjeseca da li je to 
samo PR i dalje? Ili postoji nekakav plan za koji mi možemo saznati? Pošto ga moramo 
odobriti na ovom Gradskom vijeću. Imali smo u međuvremenu, između potpisivanja tog 
Sporazuma do danas, ovo je treća sjednica, i još ništa nema naznake da će neki dokument doći 
do nas koji bi mi morali odobriti. Znači, neki akt Gradonačelnika o međunarodnoj suradnji sa 
Lavovom konkretno. 
Ili čekamo da rat završi, šta? Koliko vremena još treba čekati? Pitam se, ne? Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, temperatura je koliko, 40 stupnjeva vani. U vijećnici 60 kad govori kolega Mirković. 
Hvala vam na pitanju. Ovako, dakle, vaše prvo pitanje. Prošlo je sedam dana. Mi ćemo 
prostor kod kolodvora, bit će sanitarni čvor, crveni križ, je li tako pročelnice, redovito se 
obilazi, što se tiče hrane, vode i tako dalje. Razgovarao sam s policijom jučer o tome i danas 
je bio načelnik pulske policije također. Kod nas ovdje u gradskoj upravi razgovarali smo 
također o tom problemu. Mislim da je danas bila brojka 3 migranta koji su bili tamo. Ljudima 
se pomaže maksimalno. Angažirali smo se od onog prvog trenutka kada ste vi to predložili. Ja 
se nadam da ste i vi jer ste prošli put predložili, u ovih sedam dana također bili kao volonteri 
na kolodvoru. Nisam vidio, ali vjerujem da ste sigurno obišli te ljude i dali im makar bocu 
vode.  
Što se tiče vašeg drugog pitanja, nemojte zaista brinuti oko toga. Mi smo u Gradu već radili i 
radimo na tome. Ići će na odbor, sve po proceduri, potom prema Gradskom vijeću. Tijela rade 
svoj posao. Doći će djeca iz Ukrajine. Jedna grupa je već bila u policijskom kampu. Bili smo 
u posjetu, družili se s njima. Sada, zvao me poslanik Irilić prošli tjedan. Čekamo njihovu 
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detaljnu brojku djece koja će biti. Malo je ružno slušati s vaše strane hoće li to biti kad rat 
završi. Mi bismo voljeli da rat što prije završi i da nema rata, jel tako? Da pomognemo toj 
djeci. Evo, mislim da je Ukrajina jedna ranjena zemlja. Mi se ne možemo baviti teorijama 
zavjere. Šteta što vi kao jedan pripadnik tkz. liberalne opcije u Hrvatskoj na takav način 
razmišljate o onome što se događa tamo u ratu. Na nama je pomoći. Ja nemam PR kolega, 
nemam agenciju, nemam nikakvo zaleđe. Hvala vam na komplimentu, ako mislite da je to 
kompliment, međutim, ja nemam ništa od toga. Rekao sam kako smo išli na put, zašto smo 
išli na put, a vi to promovirate naravno na svoj način. Žao mi je zbog toga. Šteta što ova tema, 
čini mi se kao jedna plemenita tema od strane grada, bez obzira tko je gradonačelnik, može 
itekako biti korisna svima nama i da imamo radost, da možemo u miru pomoći djeci kojima je 
to potrebno, ali evo, očito ta tema s djecom stalno zapinje kada ste u pitanju. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Ja bih volio kad bi gradonačelnik umjesto da se svađa sa mnom, shvatio moje pitanje kao 
ljubopitljivo. I odgovorio nekim konkretnim terminima. Znači, pitao sam konkretno. Kada se 
planira nešto s Lavovom? Dajte nam neki datum. Za migrante isto tako sam pitao konkretno. 
Vi govorite i objavili ste da će biti neki wc postavljen tamo, da će biti pomoć. Kada? Koji 
dan? Vi ste razgovarali, u redu je. Ja bih volio čuti konkretno. Znači postoji nekakav plan u 
ovom gradu gdje ljudi vode brigu o terminima pa se po nekim terminima to i izvršava. Bilo bi 
u redu da smo s time upoznati jer nismo protiv toga i nismo podbadali nego pitamo zato jer je 
gradonačelnik u naše ime preuzeo neke obaveze pa ga pitamo kada? Pa bih molio konkretan 
odgovor, ako je moguće. Bez floskula o politici, o ovomu ili o onomu. Hvala lijepo. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, kolega Mirkoviću ako kome možete spočitavati floskule, meni ne možete. Ja vam 
stvarno ne robujem floskulama jer su mi dosadne. Bit će. Pa cijeli tjedan su ljudi tamo. Crveni 
križ je stalno tamo. Evo, pročelnica svaki dan sa tom humanitarnom mrežom razgovara. 
Dakle, svaki dan. Očito niste onda bili tamo i niste tim ljudima donijeli bocu vode. Dakle, 
svaki dan od prije onog pitanja i nakon onog pitanja kolegice Fonović, koju itekako 
respektiram, za razliku od vas. Dakle, itekako smo se angažirali. Evo. Što se tiče Lavova, doći 
će to. Pa gdje vam se žuri. U Lavovu samo nek bude mir. I u Puli. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Mislim da se radi o čl. 73.3. naime, vi kao Predsjednica, bili biste dužni reagirati na uvredljiv 
govor. Na nepoštivanje. Dakle, ako vijećnik postavili pitanje, dakle mi smo se toga naslušali 
jako dugo. Ovo je prvi puta da koristim ovaj instrument povrede Poslovnika da bih vas 
upozorila kako biste trebali reagirati na uvredljiv govor. Naime, to da Gradonačelnik kaže da 
za razliku od vijećnice Fonović ne respektira vijećnika Mirkovića, molim vas da ubuduće 
upozorite Gradonačelnika da je to uvredljiv govor. Znači, on mora imati strpljenja da odsluša 
vijećnike i da ih ne vrijeđa. A kažem vam, imate članak Poslovnika koji vas obavezuje da 
reagirate. Ako netko uvredljivim tonom se obraća vijećnicima. Hvala vam na tome.  
 
PREDSJEDNICA 
Ne može replika. Ali kad bih ja na svaku takvu reagirala, onda bi nam sjednica još trajala.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ja bih se nadovezala na pitanje o ugostiteljskom objektu na Valkanama, tzv. kafić „Šumi 
more“ budući da obrazloženje koje smo dobili ne odgovara činjenicama. Pa bih ja molila 
nadležnog pročelnika da razmisli još jednom o odgovoru. A sada ću vam ispričati kako je to 
bilo pa onda molim točan odgovor. U prosincu 2022. Grad je dao mogućnost postavljanja 
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jednog kioska s terasom na lokaciji pored kafića Šumi more. Dvije su se tvrtke javile na 
natječaj. Najbržim prstom dobila je jedna tvrtka koja je potom odustala. Grad je zatim ukinuo 
mogućnost obavljanja ugostiteljske djelatnosti putem kioska na toj lokaciji, dajući vrlo 
kontradiktorna obrazloženja od kojih ni jedno nije ni razumno ni logično. Što se tiče za 
ugostiteljsku djelatnost u zidanom objektu na pomorskom dobru, ta je praksa do sada 
funkcionirala bez ikakvih problema. S obzirom da je Grad ukidanjem mogućnosti davanja 
koncesijskog odobrenja u zidanom objektu kafića Šumi more obrazložio očitovanje 
Ministarstva mora, prometa i infrastrukture, zatražili smo i dobili spomenuto očitovanje. Iz 
njega uopće ne proizlazi obrazloženje koje je dao Grad. Grad je od ministarstva tražilo 
mišljenje o ruševnim objektima na pomorskom dobru. Kafić Šumi more uopće nije ruševan. 
Ministarstvo je Gradu odgovorilo da je za sanaciju ili rušenje opasnih objekata na pomorskom 
dobru zadužen sam Grad u okviru redovnog upravljanja pomorskim dobrom. Ministarstvo 
Gradu predlaže, a ne obavezuje da o svom trošku sanira objekt ili da ga da u koncesiju uz 
obavezu sanacije ili rušenja. Ministarstvo je također zaključilo, i to je posljednja rečenica tog 
mišljenja, da je kiosk već bio uvršten u plan, i ako je, a je, onda se za njega mora izdati 
koncesijsko odobrenje. Dakle, ja onda molim stvarno objašnjenje zašto na toj lokaciji nije bilo 
moguće izdati koncesijsko odobrenje? Eto. 
Ima, naravno i jedna hipoteza, a to je da se jednostavno na toj lokaciji nije htjelo dati 
koncesijsko odobrenje budući da se ono izdalo na pet godina, onda se ne bi moglo sljedećih 
pet godina ukinuti zato što se planira vjerojatno dati u koncesiju, ja se pitam za koga se 
lokacija čuva? Evo, hvala.  
 
IGOR JOVIN 
Poštovana vijećnice, zahvaljujem se još jednom na sličnom pitanju, kao što je postavio i 
vijećnik gospodin Boljunčić, ispričavam se. Pokušavam se koncentrirati na vaše pitanje. Pitali 
ste koji je razlog zašto se išlo u izmjene i dopune plana? Dakle, mogu samo ponoviti odgovor 
koji sam već dao. Isključivi razlog je poštivanje zakonskih i podzakonskih propisa, kao i 
mišljenja nadležnih ministarstva. Ne mogu doista komentirati hipotezu koju ste iznijeli. 
Smatram je neosnovanom, ali to je više u sferi politike nego u sferi odnosa upravnog odjela i 
ovog Gradskog vijeća.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ja vas onda molim, budući da sam vidjela to mišljenje ministarstva, iz njega ne proizlazi da se 
ne može izdati koncesijsko odobrenje, možete mi pisanim putem, molim vas, dostaviti, na 
temelju kojeg to, sad kad ste se pozvali na neke propise, pa mi onda recite o kojim se 
propisima radi, zbog čega se tamo nije moglo izdati u kiosku koncesijsko odobrenje. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA 
Ja bih samo gospođi Radojčić još objasnila. Vi ste u tom postavljenom pitanju rekli da je 
pročelnik dao nerazuman odgovor. To je isto uvreda. Nerazuman može biti netočan, ali 
nerazuman, to bi se moglo tumačiti svakako. To je isto malo nezgodno pitanje da ja 
procjenjujem da li netko nekog uvrijedi ili ne uvrijedi. Evo, tek toliko. Pa budimo malo 
pažljiviji. Hvala lijepa. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Pa samo nadopuna vis-a-vie tih teorija vaših zavjere, budućnosti, o tome za koga je nešto 
čuvano. Dakle, možete vi to naravno govoriti, to je vaša sloboda. Ali to je također uvreda 
kolegice Radojčić. Dakle, kada vi govorite da je eventualno za nekoga. To je stvarno, stvarno, 
stvarno uvredljivo. Da mi za nekoga nešto čuvamo. Toliko neistina iznosite tako javno i toliko 
puta u medijima da je postalo stvarno degutantno. 
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PREDSJEDNICA 
Ovime je iscrpljeno vrijeme za vijećnička pitanja. Vijećnici koji nisu stigli postaviti pitanja 
tijekom ove sjednice, imati će prednost na sljedećoj.  
 
IVAN ŽAGAR 
DUŠANKO BABIĆ 
KRITIJAN BITERI 
VITO PAOLETIĆ 
MIHA PAUS 
MARIN LEROTIĆ 
ARDEMIO ZIMOLO 
GORDANA FERENČIĆ 
VALTER BOLJUNČIĆ 
DRAGO MARIĆ 
MONICA DEROCCHI 
ANA FONOVIĆ 
 
 
 
AD – 2.  DONOŠENJE PLANA RAZVOJA GRADA PULA-POLA ZA 

RAZDOBLJE 2020.-2030. GODINE 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja 
Ademi, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je vijećnik Valter Boljunčić (IDS-ISU) s 
replikom vijećnika Mihe Pausa. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas s replikom vijećnika Valtera 
Boljunčića i Noela Mirković, Ardemio Zimolo, Juraj Kovačević s replikom vijećnika Noela 
Mirkovića i Ardemia Zimola, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica 
Anja Ademi. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  

Plan razvoja Grada Pula-Pola za razdoblje 2020. - 2030. godine 
 
 
AD – 3.  DONOŠENJE STRATEGIJE UPRAVLJANJA IMOVINOM GRADA 

PULA-POLA ZA RAZDOBLJE 2023.-2028. GODINE 
 
Pozdravljam izrađivače Strategije iz tvrtke Projekt jednako razvoj d.o.o. iz Zagreba, gđu. 
Ivanu Majer i gđu. Vilmu Plavčić, 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao izrađivač 
Strategije, gospođa Vilma Plavčić. 
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U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!) i Valter 
Boljunčić (IDS-ISU). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić s replikom vijećnika Juraja 
Kovačevića i Seana Soldatića, Ardemio Zimolo s replikom vijećnice Sanje Radolović, Sean 
Soldatić s replikom vijećnika Valtera Boljunčića, Drago Marić s replikom vijećnika Valtera 
Boljunčić, Juraja Kovačevića, Milana Rašule i Ardemia Zimola, a dodatna pojašnjenja i 
odgovore na pitanja dala je gospođa Vilma Plavčić. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom,  
donijelo  

STRATEGIJU UPRAVLJANJA IMOVNOM 
Grada Pula-Pola za razdoblje 2023.-2028. godine 
 
 
 
 

PREDSJEDNICA utvrđuje pauzu do 20,35 sati. 
 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA  

ZADUŽIVANJE TRGOVAČKOM DRUŠTVU KAŠTIJUN D.O.O. PULA 
I DAVANJU JAMSTVA ZA DUGOROČNO ZADUŽIVANJE  
TRGOVAČKOM DRUŠTVU KAŠTIJUN D.O.O. PULA 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Dražen 
Stilinović, direktor društva Kaštijun d.o.o.. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!) s 
replikom vijećnika Kristijana Biterija i Valter Boljunčić (IDS-ISU). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas, Noel Mirković, Dušica Radojčić, 
Miha Paus, Sean Soldatić, Juraj Kovačević, Ardemio Zimolo i Milan Rašula s replikom 
vijećnika Valtera Boljunčića i Ardemia Zimola, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja 
dao je Dražen Stilinović. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ODLUKU 
 o davanju suglasnosti za zaduživanje trgovačkom društvu Kaštijun d.o.o. Pula i  

davanju jamstva za dugoročno zaduživanje trgovačkom društvu Kaštijun d.o.o. Pula 
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AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA I NAČINU PROVEDBE  
  ARHITEKTONSKO - URBANISTIČKOG NATJEČAJA ZA 

DJEČJI VRTIĆ VALMADE U PULI 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja 
Ademi, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić, Dušica Radojčić, Ardemio 
Zimolo, Milan Rašula, Sean Soldatić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je 
pročelnica Anja Ademi te je dodatni komentar dao i Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ODLUKU 
 o uvjetima i načinu provedbe arhitektonsko-urbanističkog natječaja za 

dječji vrtić Valmade u Puli 
 
 
PREDSJEDNICA određuje objedinjenu raspravu za točke 6. i 7. sukladno članku 43. 
Poslovnika Gradskog vijeća 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI VII. IZMJENA I DOPUNA  

PROSTORNOG PLANA UREĐENJA GRADA PULE 
 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI XI. IZMJENA I DOPUNA  

GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Anja Ademi, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne 
projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
MILAN RAŠULA (povreda Poslovnika, čl. 77. st. 2.) 
Vijećnik u raspravi u pravilu može govoriti najdulje 5 minuta, a predstavnici klubova do 10 
minuta, odnosno u objedinjenoj raspravi 15 minuta. Kolegica nije najavila objedinjenu 
raspravu, nego je nastavila nakon isteka.  
 
PREDSJEDNICA 
Predsjednica je objedinila raspravu i rasprava teče u redu. Sve je u redu.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Milan Rašula s replikom 
Dušice Radojčić i Noela Mirkovića, Juraj Kovačević, a dodatno objašnjenje i odgovore na 
pitanja dala je pročelnica Anja Ademi. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je 
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 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
  ODLUKU  
 o izradi VII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA”, 4 glasa „PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ODLUKU 
 o izradi XI. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 
 
 
PREDSJEDNICA moli vijećnicu Monicu Derocchi (potpredsjednicu Gradskog vijeća) da je 
zamijeni u vođenju daljnjeg rada sjednice. 
 
POTPREDSJEDNICA Monica Derocchi objavljuje da se PREDSJEDNICA odjavila sa 
sjednice te da će ona dalje voditi sjednicu.  
 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA ZA 2022. GODINU: 
  8.1. Dječji vrtić „Mali svijet“ 
  8.2. Dječji vrtić Pula 
  8.3. Dječji vrtić–Scuola dell' infanzia Rin Tin Tin Pula – Pola 
  8.4. Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 
  8.5. Pučko otvoreno učilište Pula 
  8.6. Sportska zajednica Grada Pule 
  8.7. Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
  8.8. Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
  8.9. JU Pula Film Festival 
  8.10. Javna vatrogasna postrojba Pula za 2022. godinu i na Izvješće o radu  

Vatrogasnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do  
31.12.2022. godine 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te su obrazloženja o izvješćima dali ravnatelji 
ustanova, i to redom: 
točka 8.1. Tamara Pranjić, ravnateljica Dječjeg vrtića „Mali svijet”,  
točka 8.2. Mariza Kovačević, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula, 
točka 8.3. Serena Sirotić, ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Rin Tin Tin” Pula-
Pola 
točka 8.4. Loretta Morosin, ravnateljica Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda-Pula 
točka 8.5. Tea Golja, predsjednica Upravnog vijeća Pučkog otvorenog učilišta Pula 
točka 8.6. Milan Sead Soldatić, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule 
točka 8.7. Nadia Bužleta, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Pula 
točka 8.8. Gordana Jeromela Kaić, ravnateljica Istarskog narodnog kazališta-Gradskog 
kazališta Pula 
točka 8.9. Tanja Miličić, ravnateljica Javne ustanove Pula Film Festival 
točka 8.10. Ivica Rojnić, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
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U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Ana Fonović (Možemo!) i Valter 
Boljunčić (IDS-ISU). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Vito Paoletić, Noel Mirković s replikom 
vijećnika Kristijana Biterija, Drago Marić s replikom vijećnika Noela Mirkovića, Monica 
Derocchi, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dali su: ravnateljica Dječjeg vrtića 
„Mali svijet” Tamara Pranjić, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula Mariza Kovačević, ravnateljica 
Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Rin Tin Tin” Serena Sirotić, ravnateljica Dnevnog centra 
za rehabilitaciju Veruda-Pola Loretta Morosin, predsjednica Upravnog vijeća Pučkog 
otvorenog učilišta Tea Golja, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule Milan Sead Soldatić, 
ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Pula Nadia Bužleta i ravnateljica Istarskog 
narodnog kazališta-Gradskog kazališta Pula Gordana Jeromela Kaić. 
 
POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.1., (u 00:40 h) te nakon glasanja utvrđuje da 
je 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića „Mali svijet“ za 2022. godinu 
 
POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.2., te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića Pula za 2022. godinu 
 
POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.3., te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Rin Tin Tin”  
Pula-Pola za 2022. godinu 
 
POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.4., te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Dnevnog centra za rehabilitaciju  

Veruda-Pula za 2022. godinu 
 
POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.5, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Pula za 2022. godinu 
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POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.6., te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Sportske zajednice Grada Pule za 2022. godinu 
 
POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.7., te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Gradske knjižnice i čitaonice Pula za 2022. godinu 
 
POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.8., te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Istarskog narodnog kazališta-Gradskog kazališta  
Pula za 2022. godinu 
 
POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.9., te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Javne ustanove Pula Film Festival za 2022. godinu  
 
POTPREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8.10., te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju Javna vatrogasna postrojba Pula za 2022. godinu i 
 na Izvješće o radu Vatrogasnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od  
01.01.  do 31.12.2022. godine 
  
 
 
 
POTPREDSJEDNICA utvrđuje da se prekida rad sjednice u 00,47 sati 19.07.2023. godine te 
se određuje nastavak rada Gradskog vijeća za 19.07.2023. s početkom u 17,00 sati sa točkom 
9. Dnevnog reda. 
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NASTAVAK 27. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA-POLA 

srijeda, 19. srpnja 2023. u 17,00 sati 
u Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 

 
 
Prije početka nastavka sjednice, zamjenica gradonačelnika Ivona Močenić zamolila je za riječ. 
 
IVONA MOČENIĆ 
Obratila bih se Gradskom vijeću povodom jučerašnjeg pitanja vijećnika Mihe Pausa, s 
obzirom da je bilo upućeno pitanje Gradonačelniku, a mene još nije bilo. Poslije sam 
naknadno doznala da ste pitali zašto ja radim samo jedan dan u tjednu u Općoj bolnici Pula. 
Pa evo, ovako, znači, ja sam po zanimanju specijalist pedijatar, subspecijalist dječje 
neurologije. Jedini sam neuropedijatar u Istarskoj županiji. Posao dogradonačelnice obavljam 
profesionalno, a u bolnici radim utorkom. Znači, vodim ambulantu dječje neurologije. Brinem 
se za svu djecu sa neurološkom problematikom i sa poremećajima poteškoća u razvoju. Obim 
posla je jako veliki jer osim djece Istarske županije, imam i djecu iz drugih županija koji 
dolaze tu kod mene. Što se tiče samog rada ambulante, ona radi utorkom, međutim, taj obim 
posla je puno veći iz razloga što sam ja ambulantu prije radila dva puta tjedno, znači utorkom 
i petkom. Sada prema odluci povjerenstva mogu raditi samo jedan dan u tjednu. Radim 
utorkom, međutim radim duplo veći broj pacijenata nego što sam ih prije obavljala tokom 
tjedna. Tako da, moram reći, da su sva djeca zbrinuta što se tiče neurološke problematike. 
Osim toga, ja sam na raspolaganju 24 sata sedam dana u tjednu. Moji kolege to znaju i 
redovito me kontaktiraju. Po pozivu ja naravno odlazim u bolnicu i rješavam tu problematiku. 
Tako da se ne bih složila sa vama da djeca Istarske županije nisu adekvatno pod skrbi 
neuropedijatra. 
Evo, toliko. Hvala.  
 
PREDSJEDNICA Marija Marković-Nikolovski 
pozdravlja sve prisutne i objavljuje nastavak rada 27. sjednice Gradskog vijeća dana 19. 
srpnja 2023. godine s početkom u 17,00 sati, a koja je zbog dužine trajanja bila prekinuta u 
00,47 sati, nakon donošenja Odluke pod točkom 8. dnevnog reda.  
 
Za nastavak sjednice postoji kvorum, prisutno je 20 vijećnika (Elena Puh Belci i Daniel 
Deković su opravdali izostanak) pa Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati. 
 
PREDSJEDNICA POZDRAVLJA SUDIONIKE SJEDNICE 
- Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- predstavnike MEDIJA 
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Službe Gradonačelnika i Gradskog 
vijeća  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
IVA MATANOVIĆ, p.o. pročelnica Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o. pročelnik Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 



27 
 

VESNA SAJIĆ, p.o. pročelnica UO za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma 
ANJA ADEMI, p.o. pročelnica Upravnog odjela urbanizam, investicije i razvojne projekte 
IGOR JOVIN, p.o. pročelnik UO za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, p.o. pročelnica Upravnog odjela za kulturu  
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula  
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula Sport d.o.o.  
GORAN PEREŠA, član uprave Pula Sport d.o.o. 
JASNA DUIĆ-BILIĆ, Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o.  
LEONIDA BARAČIĆ BJELOPERA, tvrtka Consultum Komparić 
SANJA ČOKOĆ, ITTA d.o.o. 
 
 
 
AD – 9. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU  TRGOVAČKIH DRUŠTAVA ZA 2022. GODINU: 
  9.1. Castrum Pula 97 d.o.o. 
  9.2. Fratarski d.o.o. 
  9.3. Kaštijun d.o.o. 
  9.4. Luka Pula d.o.o. 
  9.5. Monte Giro d.o.o. 
  9.6. Plinara d.o.o. 
  9.7. Pragrande d.o.o. 
  9.8. Pula Herculanea d.o.o. 
  9.9. Pula Parking d.o.o. 
  9.10. Pulapromet d.o.o. 
  9.11. Pula Sport d.o.o. 
  9.12. Tržnica d.o.o. 
  9.13. Vodovod Pula d.o.o. 
  9.14. Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te su obrazloženja o izvješćima dali direktori 
trgovačkih društava, i to redom:   
točka 9.1. Goran Pereša, član uprave društva Pula Sport (ranije direktor TD Castrum Pula 97 
d.o.o. 
točka 9.2. Anja Ademi, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne 
projekte 
točka 9.3. Dražen Stilinović, direktor društva Kaštijun d.o.o. 
točka 9.4. Tatiana Zanini Gavranić, direktorica duštva Luka Pula d.o.o. 
točka 9.5. Darko Bijelić, direktor društva Monte Giro d.o.o. 
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točka 9.6. Roberto Drandić, direktor društva Plinara d.o.o. 
točka 9.7. Kristijan Benčić, Vodovod Pula d.o.o. (ranije direktor TD  Pragrande d.o.o.) 
točka 9.8. Robi Fuart, direktor Pula Herculanea d.o.o. 
točka 9.9. Branislav Bojanić, direktor Pula Parking d.o.o. 
točka 9.10. Tomislav Josipović, direktor društva Pulapromet d.o.o. 
točka 9.11. Mario Peruško, predsjednik uprave Pula Sport d.o.o. 
točka 9.12. Anja Ademi, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne 
projekte 
točka 9.13. Jasna Duić-Bilić, Vodovod Pula d.o.o. 
točka 9.14. ovlaštene predstavnica Leonida Baračić Bjelopera 
 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je vijećnik Valter Boljunčić (IDS-ISU). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici: Marin Lerotić, Milan Rašula, Dušanko 
Babić, Vito Paoletić, Dušica Radojčić s replikom vijećnika Milana Rašule i Ardemia Zimola, 
Igor Belas s replikom vijećnika Valtera Boljunčića, Ardemia Zimola i Ane Fonović, Noel 
Mirković, Miha Paus, Sanja Radolović, Ardemio Zimolo s komentarom zamjenika 
gradonačelnika Bruna Cergnula, Drago Marić s replikama vijećnika Valtera Boljunčića, 
Milana Rašule, Seana Soldatića, Marina Lerotića, Ardemia Zimola, Noela Mirkovića, Mihe 
Pausa i Sanje Radolović. 
 
MILAN RAŠULA 
Kolegica Radolović se javila za repliku kolegi Mariću, a faktički je replicirala kolegi 
Soldatiću koji se javio za repliku pa ne znam, da li pratite to, jer mene ste u više navrata 
prekidali i oduzimali mi riječ. 
PREDSJEDNICA 
Moguće je. To može biti odgovor gospodinu Mariću, iako je spomenula Soldatića. 
 
PREDSJEDNICA daje riječ vijećniku Dragu Mariću da odgovori na replike. 
 
MARIN LEROTIĆ (povreda Poslovnika, čl. 75.) 
Ono što mogu reći za sebe, a vjerujem i za sve koji su danas sudjelovali u raspravi da nitko od 
nas ne misli da su niti lopovi, niti muljatori, niti kriminalci. Niti smo to rekli, niti smo to 
insinuirali nego smo pokušali kroz raspravu argumentirano govoriti i kritizirati, a nešto i 
pohvaliti. Ali reći da smo mi rekli da su lopovi, muljatori i kriminalci, ispod svake je razine, 
jer to zaista nitko nije ovdje rekao.  
 
PREDSJEDNICA 
Molim vas lijepo, još imamo za pojedinačnu raspravu gospodina Boljunčića ako nije odustao i 
Soldatića koji je odustao, je li tako? Da. Dozvolite. Ja zaključujem raspravu. Poslije ćemo 
pozvati direktore da odgovaraju na pitanja, s sad idemo na pauzu.. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ (povreda Poslovnika) 
Ako mi možete reći po kojem članku se ja ne mogu javiti? Ja se nisam javio odmah, a tamo 
piše da se prijava javlja nakon što pokrenete točku. Nigdje ne piše da moraš završiti sa 
prijavom. U Saboru je recimo prijava dok traje rasprava pa me samo zanima, jer do sada je 
bilo takvih situacija. Ja neću pričati ako je stav... samo mi kažite gdje u Poslovniku piše jer 
tamo piše samo da je prijava nakon što vi otvorite točku, a nigdje ne piše do kada. Pa me 
samo zanima ako vi mislite da je tako ja se neću javiti. 



29 
 

PREDSJEDNICA 
Prijave za govor primaju se čim se otvori rasprava. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ne piše da je gotovo. Piše da počinje prijava, a ne piše i ona je gotova odmah. Mislim, ja neću 
dalje po tome, ali mislim da gospodin Biteri ne može vama sugerirati iz klupe bez povrede 
Poslovnika. Ja ću odustati, ali onda se držite i prema drugima tako.  
 
PREDSJEDNICA 
Ja bih stvarno zamolila Biterija da više ne upada. To je, dva puta sam ja već primijetila, vrlo 
neugodno. To nećete više raditi.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
On danas vodi raspravu. Dakle, ja ću odustati... 
 
PREDSJEDNICA 
Ali ja pokušavam svih smiriti. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Nema problema 
 
PREDSJEDNICA 
Ali vi kad netko zapne onda nema kraja. Znači, sad ćemo imati pauzu do 8,00 sati. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ali mi niste objasnili po kojoj točki ja nemam pravo na raspravu.  
 
PREDSJEDNICA 
Čl. 74. st. 3. prijave za govor primaju se čim se otvori rasprava.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
To interpretiram da ne možeš se javiti za govor prije nego što je počela rasprava, ali čim se 
otvori se možeš javiti, ali nigdje ne piše do kada. Ali ja ću odustati od rasprave. 
 
PREDSJEDNICA 
Samo trenutak, gospodin Boljunčić, praksa je bila kad ja pročitam da li su to svi, da se toga i 
držimo. S obzirom da imamo samo tu točku dnevnog reda nisam smatrala da je baš danas, a 
imamo vremena, nije tako kasno, pa da i onaj tko je zaboravio se prijaviti da prihvatimo. 
Izuzetak. Ali za sve se komplicira pa tako i za to. Ja se izvinjavam gospodin Boljunčić ako 
sam vas u nečemu spriječila. 
A gospodinu Biteriju zadnja opomena. Ja bih sada zaključila raspravu i određujem pauzu do 
20,05, da svi budete u vijećnici.  
  
 

Pauza 19:40 do 20:00 sati 
 
Dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dali su direktori trgovačkih društava redom kako 
su davali obrazloženja izvješća: Anja Ademi daje odgovor na pitanje korištenje Coina za sva 
trgovačka društva, Goran Pereša – Castrum 97 d.o.o., Tatiana Zanini Gavranić – Luka Pula 
d.o.o., Darko Bijelić – Monte Giro d.o.o., Roberto Drandić - Plinara d.o.o., Kristijan Benčić - 
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Pragrande d.o.o., Robi Fuart – Pula Herculanea d.o.o., Branislav Bojanić – Pula Parking 
d.o.o., Tomislav Josipović – Pulapromet d.o.o., Mario Peruško – Pula Sport d.o.o., Leonida 
Baračić Bjelopera – ovlaštena revizorica Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula. 
 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 
Castrum Pula 97 d.o.o. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
  ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 
Fratarski d.o.o. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA” glasa,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 
Kaštijun d.o.o. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.4. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 
Luka Pula d.o.o. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.5. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
  ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 
Monte Giro d.o.o. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.6. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva Plinara d.o.o. 
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PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.7. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM” glasom,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 

Pragrande d.o.o. 
 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.8. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM” glasom,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 

Pula Herculanea d.o.o. 
 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.9. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
  ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 

Pula Parking d.o.o. 
 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.10. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva Pulapromet d.o.o. 
 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.11. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM” glasom, 
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 

Pula Sport d.o.o. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.12. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 

Tržnica d.o.o. 
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PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.13. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu trgovačkog društva 

Vodovod Pula d.o.o. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9.14. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu  

Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te PREDSJEDNICA zaključuje 27. sjednicu Gradskog vijeća 
Grada Pula-Pola. Dichiaro conslusa la 27. sessione del consiglio municipale della Citta di 
Pola. 
 

Dovršeno u 21,46 sati 
 
 
 
KLASA:024-03/23-01/120 
URBROJ:      
Pula, 18. i 9. srpnja 2023. 
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